
IB 19.113 Sportnota

-De afgelopen jaren heeft de gemeente Rijswijk onvoldoende geïnvesteerd in het 
kader van de verenigingen en hun vrijwilligers, via het sportakkoord krijgt de 
gemeente Rijswijk nu per jaar 
 € 30.000 van de overheid om de verenigingen te ondersteunen bij hun beleid, 
waarom wordt dit geld niet als eerste gebruikt om de vitaliteit van de verenigingen 
helemaal op orde te brengen? 

-Waarom wordt er geld geïnvesteerd in specifiek eenzaamheid bestrijding onder 
ouderen wat een van de integrale doelen uit het Nationale Preventie Akkoord is en 
wat lokaal terugkomt in de Brede Welzijnsnota?

-Waarom staat er in de sportnota niets over hoe sportverenigingen een bijdrage 
kunnen leveren aan het terugdringen van roken en drinken als twee van de 
gezondheidsrisico's uit het Nationale Preventie akkoord?

-Waarom is deze sportnota niet door alle verenigingen ondertekend? Gaan deze 
verengingen wel meewerken aan het verbeteren van hun vitaliteit en de andere 
doelstellingen?

-Hoe gaat de gemeente monitoren hoe en wanneer de doelen die geteld worden in 
de sportnota zijn behaald?
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